



Bayti Properties Turkey

بيتي العقارية ... لرؤيتك المستقبلية



Bayti Properties Turkey



bp-903

www.bayti-properties.com

موقع المشروع The Project Location



bp-903

الذي يقع في منطقة باغجبار التي تشتهر بأنها مركزاً تجارياً للشركات والمكاتب التجارية

Which is located in Bagcilar, which is famous as a commercial center for companies and commercial offices



جسر البوسفور
Bosphorus Bridge

5 km

50 m

محطة الميترو
Metro Station



ميدان تقسيم
Taksim Square

19 km

3 km

مول 212
212 Mall



مطار اسطنبول
Istanbul Airport

34 km

7 km

مول أوف اسطنبول
Mall of Istanbul



معلومات المنطقة Area Information



تقع منطقة باغچلار في القسم الأوروبي لمدينة اسطنبول بين مناطق باشاك شهير وكوتشوك شكمه و اسنر ، ويمر من خلالها الطريق الرئيسي TEM .
وتبعد باغچلار عن مطار اسطنبول ما يقارب 35 كم ، و 15 كم عن ميدان تقسيم ، ويتوفر فيها العديد من الجامعات والمدارس التركية الحكومية والخاصة .

يتوفر في منطقة باغچلار شبكة الميتر و الترامواي التي تصل اسطنبول بعضها بعض ، كما تحتوي على مواقف الباصات التي تصل المنطقة بالمناطق المجاورة .
يتوفر في المنطقة العديد من مراكز التسوق وأشهرها مول 212 ، كما تشتهر المنطقة بالأماكن الأثرية التي تعود الى الفترة العثمانية والمتاحف والمراكز الثقافية ، بالإضافة الى الحدائق والمنتزهات المنتشرة في المنطقة .

The Bağcılar area is located in the European section of Istanbul between the areas of Başakşehir, Kucukcekmece and Esenler, and the TEM main road passes through it.

Bağcılar is about 35 km from Istanbul Airport, and 15 km from Taksim Square, and there are many public and private Turkish universities and schools.

The Bağcılar area has a metro and tramway network that connects Istanbul to each other, and it also contains bus stops that connect the area to the neighboring areas. There are many shopping centers in the area, the most famous of which is Mall 212. The area is also famous for its archaeological sites dating back to the Ottoman period, museums and cultural centers, in addition to the gardens and parks scattered in the area.

معلومات المشروع Project Information

بنائين ، 64 محل تجاري
2 blocks, 64 shops



مساحات المحلات (157 - 3.750) م²
Shop areas (157 - 3.750) m²



جاهز للتسليم
Ready for delivery



مرافق المشروع Project Facilities



غرف ساونا
Sauna Rooms



مواقف سيارات
Parking



أنظمة حماية
Security systems



حمام سباحة
Swimming pool



مقاهي ومطاعم
Cafes & restaurants



نادي رياضي
GYM





Contact us



Bayti Properties Turkey



+90 531 833 26 88



info@bayti-properties.com



www.@bayti-properties.com



Bayti Properties Turkey



Bayti Properties Turkey



Bayti Properties Turkey



Bayti Properties Turkey